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روایت داغ

خبر ناگوار براى ورزش ایران

سهراب مرادی که در چند سال اخير به عنوان 
تک ســتاره وزنه برداری نام خودش را بر ســر 
زبان ها انداخته، به دليل مصدوميت شــديد از 
ناحيه ديسک کمر بايد زير تيغ جراحی برود. 
آن طور که رئيس فدراسيون پزشکی ورزشی 
پيش بينی کرده، دوران نقاهت اين وزنه بردار ٦ 
الی ٩ماه به طول می انجامد و در اين صورت او 
احتمالا ٣ مسابقه گزينشی المپيک يعنی جام 
فجر، قهرمانی آسيا و قهرمانی جهان را از دست 
می دهد. در اين صورت شــايد ايــن وزنه بردار 
بدشانس نتواند حتی مجوز حضور در المپيک 
٢٠٢٠ را هم کســب کند و ايــن مصدوميت 

برايش سنگين تمام شود. 
 

داد
روی

شهروند| این روزها نوبت هواداران پرسپولیس است 
که به رئیس کمیته مســابقات لیگ برتر انتقادات شدید 
داشته باشند. از دیروز هم که برانکو ایوانکوویچ به فشردگى 
مسابقات لیگ اعتراض کرد،  موج فحاشى به سعید فتاحى 
بزرگ و بزرگتر شد. جالب اینجاست که سایر باشگاه هاى 
لیگ برترى هم درحال حاضر به فشردگى برنامه اعتراض 
دارند. اتفاقى که باعث شــد مسئول ســازمان لیگ برتر 
توضیحاتى بســیار مهم در گفت وگو با روزنامه شهروند 

پیرامون حواشى به وجود آمده ارایه بدهد.
 فشردگى شدید مســابقات فوتبال ایران در 
تقویم صداى اعتراض اکثر باشگاه ها را درآورده 

است. 
سعى کردیم لیگ را طورى برگزار کنیم که از 
بى نظمى هایى که از سال ها قبل در فوتبال مان 
دیده بودیم فاصله بگیریم. یکى از مشکلات ما 
تقویم عجیب و غریب رقابت هاى لیگ قهرمانان 

آســیا اســت که به دلیل وسعت و 
اختلاف ســاعت زیــاد بین 
کشورهاى شرق و غرب قاره، 
فوتبال آسیا  کنفدراسیون 
با مکانیــزم و زمان بندى 
خاص خود این بازى ها را 
برگزار مى کند که بیشتر 
به نفع شرقى هاســت. 
یکى از دلایل فشردگى 
ایران  برنامه فوتبــال 
همین لیگ قهرمانان 
آسیاســت. AFC بــا 
برنامه ریــزى نامنظــم 
خــود هــر  ســال این 
مشــکلات را بــراى ما 

درست مى کند و چاره اى هم 
نداریم جز این که به این شکل 

برنامه ریزى کنیم.
 ولى خب، این فشردگى به باشگاه هاى فوتبال 

ایران فشار مى آورد.
درست اســت که از نظر برنامه ریزى، امکانات، ساختار 
و مسابقات بین کشــورها و خیلى چیزهاى دیگر نباید 
آسیا را با قاره اروپا مقایســه کنیم، منتهى در همه جاى 
دنیا تیم هایى که در مسابقات قاره اى بین المللى شرکت 
مى کنند، مجبور مى شــوند هر چهار روز یک بار مسابقه 
داشته باشــد. این باب شــده که در فوتبال کشور همه 
تقصیرها گردن داور و سازمان لیگ و فدراسیون و دیگران 
انداخته شود. مسأله اول این است که براى هر باشگاه یک 
برنامه تدوین نشده که بخواهیم فرق بگذاریم و یک 
برنامه کلى براى تمام تیم ها و فوتبال ایران تدوین 
و اعلام شده است. من، سعید فتاحى زمانى که 
داشتم برنامه لیگ را مى نوشتم هیچ درگیرى 
و احســاس بد و خوبى نسبت به تیم هاى دیگر 
نداشتم و اول برنامه لیگ را نوشتم و سپس 
قرعه کشى انجام شد و تیم هاى مختلف 
در جدول طبق قرعه قرار گرفتند. پس 
هیچ اراده اى به طور مثال براى فشرده 
کــردن بازى هاى پرســپولیس 
و اســتقلال یا تیم هــاى دیگر 
وجود نداشــته است. باز هم 
تأکید مى کنم ما چاره اى 
جز  نداشــتیم 
این  کــه به این 
شــکل بازى ها را 

برگزار کنیم.
برانکو ایوانکوویچ  

هم در تازه ترین صحبت هاى 
خود به فشــردگى مسابقات 
پرسپولیس اعتراض کرده است. 
از برانکو ممنونم که باعث شد هواداران 

پرســپولیس دوباره به من حمله کنند و شــدیدترین 
فحاشى ها را داشته باشند. اما لطفا این صحبت هاى من را به 
دقت بنویسید. آقاى برانکو ما چند ماه مانده به شروع لیگ 
برتر امسال برنامه یک ساله را به باشگاه ها فرستادیم. کارى 
که در این چند ســاله همواره انجام مى شود. براى این که 
به آنها احترام بگذاریم برنامه را فرستادیم و گفتیم نظرات 
خود و انتقادات و پیشنهادات شان را برایمان ارسال کنند. 
حتى با عوامل باشگاه ها جلســه گذاشتیم و توضیحات 

کاملى درباره برنامه به آنها دادیم. 
  واکنش باشــگاه ها به برنامه اعلامى در ابتداى 

فصل چه بود؟
تاییدش کردند و آن موقع خبرى از چنین اعتراض هایى 
نبود. ضمن این که سعید فتاحى و همکارانش امروز تصمیم 
نگرفته اند هــر چهار روز یک بار براى پرســپولیس بازى 
بگذارند! موفقیت هاى این تیم در آسیا و حضورش در سه 
جبهه مسابقات امسال باعث این فشردگى شده! وگرنه من 

که با پرسپولیس و استقلال و سایر تیم هادشمنى ندارم.
  به نظر خودت این برنامه ریزى ایراد ندارد؟

هیچ کارى نمى تواند بدون ایراد باشــد. اما از همین 
جا مى گویم آقایان شــفر و برانکو و هر مربى دیگرى 
اگر فکر مى کنند مى توانند برنامه بهترى براى تقویم 
فوتبال ایران بنویســند این کار را انجام بدهند. البته 
توجه کنید اگر بخواهند برنامه بنویســند باید جوانب 
مختلف را براى تمام تیم ها رعایــت کنند. من باید با 
فردوســى پور هم صحبت کنم که اگر شــد در برنامه 
هفته آینده نود یک بار براى همیشــه جزییات دقیق 
چگونگى نوشــته شــدن این برنامه را بــراى مردم و 
رسانه ها و جامعه فوتبال شــرح بدهم تا متوجه شوند 
در سخت ترین شرایط بهترین برنامه ممکن را نوشتیم 
که حتى موضوع استراحت و پرواز و میهمان و میزبان 
بودن تیم ها هم در آن لحاظ شــده است. امکان ندارد 
کســى بتواند با توجه به ترافیک برگزارى مســابقات 

برنامه بهترى بنویسد.

پاسخ هاى مسئول سازمان لیگ در گفت وگو با «شهروند» درباره برنامه عجیب و فشرده  لیگ

تیم  ملى و پرسپولیس مقصرند!
 همه باشگاه ها اول فصل این برنامه ریزى را قبول کرده بودند

اجراى 85 گروه موسیقى در سى و چهارمین جشنواره فجر

مردمى که پاپ دوست دارند و ارکسترال
پرفروش ترین فیلم تاریخ سینماى ایران سریال مى شود

این جا، آن جا، همه جا هزارپا!
  تهیه کننده هزارپا در گفت وگو با «شهروند»
 انتشار نسخه سریالى هزارپا را تکذیب مى کند

شهروند| هزارپــا؛ فيلم يا ســريال؟اين پرسش از 
ديروز ايجاد شد- که رسانه ها خبر از اين دادند که فيلم 
سينمايی «هزارپا» که به عنوان رکورددار فروش تاريخ 
سينمای ايران شناخته می شود، به  زودی در قالب يک 
مينی سريال ۵ قسمتی در شبکه نمايش خانگی عرضه 
می شود. خبری که به خصوص از اين نظر که اين فيلم 
هنوز نسخه نمايش خانگی خود را ارايه نداده و به  نظر 
می رسد اين اتفاق بعد از عرضه اين نسخه سريالی انجام 
خواهد شد، بيشتر شــبيه يک ترفند اقتصادی برای 
فروش چندباره يک محصول به  نظر رسيد. موضوعی که 
در فضای مجازی نيز جنجال ســاخت و باعث شد اين 

موضوع دستمايه منتقدان اين امر قرار گيرد.
اين موضوع البته درنهايت می تواند به نفع اين فيلم (يا 
سريال؟!) تمام شود، به خصوص از اين نظر که هزارپا  در 
اکران خود از جنجال سازی هايی که انجام شد، نه تنها 
ضرر نديد، بلکه حتی می توان گفت که خير هم ديد و 
درنهايت هم توانست رکورد فروش فيلم های سينمايی 
را به صورت محسوسی جا به جا کند. حالا اين فيلم که 
در اين مدت تمام راه های درآمدزايی را آزموده و حتی 
نسخه ای مختص ناشــنوايان نيز آماده و اکران کرده، 
در تلاش اســت با ارايه و انتشار نســخه سريالی خود 
پيش از اکران رســمی نسخه سينمايی برگی ديگر رو 
کند. توجه بايد کرد که اين فيلم برخلاف بســياری از 
محصولات، پس از خروج از ليست اکران سينماها به رغم 
پيشنهادهای مختلف شــرکت های پخش هنوز وارد 
شبکه نمايش خانگی نشده؛ و می دانيم و می دانيد که 
انتشار نسخه سريالی اين محصول نيز اين امکان را از اين 
فيلم نخواهد گرفت؛ تا بعد از توزيع سريال هزارپا راه برای 
فروش دوباره و در واقع سه باره اين فيلم- اين بار به عنوان 

نسخه سينمايی باز باشد. 
در خبر منتشرشده درباره انتشار نسخه سريالی هزارپا 
آمده بود که سه قسمت اول اين مجموعه در دی وی دی 
اول و مابقی آن به علاوه پشــت صحنه در  دی وی دی 
دوم منتشــر خواهد شــد. دی وی دی هايی با قيمت 
٢٠ هزار تومان- که انگار قرار بر اين بوده لقب گران ترين 

دی وی دی را نيز در اختيار اين فيلم قرار دهد!
درشرايطی که رســانه ها بعد از درج اين خبر نوشته 
بودند که انتشار سريال هزارپا هنوز توسط منابع رسمی 
تأييد يا تکذيب نشده است؛ اما رضا رخشان تهيه کننده 
هزارپا در گفت وگو با «شهروند» توزيع نسخه سريالی 
هزارپا را منتفی می داند. او می گويد که برخلاف آن چه 
رسانه ها نوشته اند، حرفی از توزيع و انتشار مينی سريال 
در ميان نبوده و اين قضيه را منتفی بدانيد. رخشان اما 
خبر می دهد که آن چه به عنوان مينی ســريال مطرح 
شده، در واقع نسخه کارگردان فيلم هزارپاست. اتفاقی 
معمول در کشــورهای صاحب سينما که «کارگردان 
که در زمان اکران بايد در ارايه نســخه نهايی خيلی از 
ملاحظات را درنظر می گرفته، با دســت بازتر نسخه 

موردنظر و مورد علاقه خودش را منتشر می کند».
به  گفته رضا رخشان، اين نسخه شامل سکانس هايی 

بيشتر در قياس با نسخه اکران شده خواهد بود. 

هیجان انگیز

شهروند| نورگل يشيل چای، بازيگر ترک فيلم جن زيبا ساخته بايرام فضلی که از ديروز نمايش سراسری اش 
آغاز شده، می گويد که  در زمان فيلمبرداری چون زبان کسی را نمی فهميده، می خواسته کار را رها کرده و به 
ترکيه برگردد. اين بازيگر که می گويد سينمای ايران را با عباس کيارستمی شناخته،  آشنايی اش با سينمای 
ايران را اين گونه روايت می کند:   «يادم  است با ديدن يکی از فيلم های کيارستمی بسيار متأثر شدم. آن فيلم 
درباره بچه ها بود و من با ديدن آن، آن قدر گريه کردم که چشم هايم  باد کرده بود! بعد از آن با ديدن فيلم های 

اصغر فرهادی با ليلا حاتمی آشنا شدم که بعدها متوجه شدم فيلم های پدر او علی حاتمی را  هم می شناسم.»  

ترس ها و 
نگرانى هاى 
جن زیبا

طهماســبی:   مائــده 
«کارکردن بــا آقای رفيعی 
برايم بسيار جذاب بود؛ چون 
کار با ايشــان امری سهل و 
ممتنع است. يعنی همان قدر 
که آسان به نظر می رسد، می تواند سخت هم باشد. 
ايشان تمرين های طولانی و مداوم را ترجيح می دهد 
و برخلاف آن چه امروز در تئاتر ما اتفاق می افتد، وقتی 
سر تمرين های ايشان می رفتيم، هر روز ٥-٤ساعت 
روی صندلی مان می چســبيديم و برای هر صحنه 

اتودهای مختلفی می زديم.»
 

هوشنگ جاويد: «برخی از 
هنرمندان موسيقی نواحی ما 
درجه های هنــری دارند و 
عده ای از آنها در جهان خوش 
درخشــيدند؛ به مسئولان 
بگوييد می خواهند يک فرد بين المللی را به جشنواره 
بياوريد، آيا او آن قدر ارزش ندارد که سالن بهتری به او 
بدهيد؟ در اروپا بســياری از هنرمندان نواحی را در 

سالن های بزرگ جا می دهند.»
 

برانکو ايوانکوويچ: «من 
بارها گفتــه ام و الان تکرار 
می کنم مــا فقــط و فقط 
خواهــان داوری عادلانه و 
محترمانه هســتيم. من به 
خاطر همين خواهشی که داشتم، محرومم کردند 
خودشــان بنشــينند و آناليز کننــد در اهواز چه 
اشتباهاتی عليه پرسپوليس رخ داد. همين که در بازی 
يک دقيقــه کمتر وقت اضافه گرفته شــد، خودش 
گويای همه چيز است. برويد ببينيد چرا پنالتی پيکان 
در اين هفته گرفته نشــد و گل اول سپاهان به چه 
شکلی به ثمر رسيد. چطور يک داوری را که در يکی از 
بازی های مهم ما عالی سوت زد، اما کم مانده بود او را 
سنگ باران کنند. اين مورد را هم اضافه کنم در پايان 
نيم فصل آناليزهايی روی داوری ها صورت گرفت و 
خودتان ديديد پرسپوليس بيشــترين ضررها را از 

داوری ها کرده است.»
 

«رحمان  تارتار:  مهدی 
احمدی مقابل نفت مسجد 
سليمان از خودگذشتگی 
کرد. او با اين که مصدوميت 
شديدی برايش پيش آمد و 
ســرگيجه داشــت و حتی دقايقی ديد يکی از 
چشمانش تار شده بود، در زمين ماند و اجازه نداد به 
خاطر اين مصدوميــت تعويضش کنيم. همين 
فــداکاری احمدی بود کــه باعث شــد يکی از 
تعويض های ما باقی بماند و بتوانيم فرزاد حاتمی را 
به زمين بفرستيم و گل تساوی توسط اين مهاجم 
به ثمر برســد. به عبارت بهتر، از خودگذشتگی 
رحمان باعث شد تا گل تساوی را بزنيم و بازی را 
واگذار نکنيم. او نمــاد بارز تعصب و غيرت در تيم 
ماست و افتخار می کنم که چنين بازيکن بزرگی را 

در تيمم دارم.»

ره
چه

نورا بيگ| جشنواره موسيقی فجر امسال درحالی چهارشنبه شب در تهران کليد خورد که 
از چند روز قبل بليت بيشتر آثار ارکسترال و البته کنسرت های پاپ تمام شده و در اين ميان 

همچنان موسيقی نواحی و اقوام با اقبال کمتری نسبت به بقيه گونه های موسيقی روبه روست. 
درحال حاضر از ميان ٩ کنسرت موسيقی پاپ که از طريق ايران کنسرت برای فروش عرضه 
شده، تقريبا بليت تمام اجراها به پايان رســيده است و از بين ٥٣ کنسرت سنتی، کلاسيک، 
تلفيقی و نواحی که در ايران کنسرت و ترانه شرقی عرضه شده است، بليت ٢٦ مورد آن تمام 
شــده و بقيه هم درحال اتمام اســت. بنابراين خلاف آن چه تاکنون در ١١ماه از  سال درباره 
موسيقی پاپ حاکم بوده است، حالا در جشنواره موسيقی فجر می توان گفت، توجه مردم به 
موسيقی کلاسيک و سنتی هم کم از اقبال به موســيقی پاپ ندارد که البته شايد يک دليل 
آن حضور مخاطبان تخصصی موسيقی برای اين جشنواره نه چندان پررونق موسيقی است. 
خبرگزاری مهر هم درباره يکی از ابهامات اين جشــنواره اين طور نوشته است که اتمام بليت 
تعدادی از کنسرت های به صحنه رفته در جشــنواره موسيقی فجر با توجه به ظرفيت بليت 
ارايه شده  سامانه های فروش اينترنتی بليت که در هريک از سامانه ها با علايم خاصی نمايش 
داده شده است اما هنوز مشخص نيســت چه تعداد بليت در اختيار سامانه های فروش بليت 
برای فروش واقعی و چه تعداد بليت به عنوان بليت ميهمان به ستاد برگزاری جشنواره واگذار 

شده است.
SoldOut ها کدامند؟

همچنين براساس آن چه در سامانه های فروش آمده است،  تاکنون بليت کنسرت های ارکستر 
ملی ايران به رهبری فريدون شهبازيان در تالار وحدت، کنسرت تک نوازی پيانو آرپينه اسرائيليان 
در تالار رودکی، ارکستر سمفونيک «رسانه هنر» به رهبری پدرام طاهريان،  ارکستر سمفونيک 
تهران به رهبری شهرداد روحانی،  دودوک 
و کمانچه رضا عســگرزاده و حسام 
اينانلو در فرهنگســرای نياوران، 
گروه کُرشــهر تهران به رهبری 
مهدی قاســمی در تالار رودکی، 
ارکســتر زهی «آرکو» به 
رهبری ابراهيم لطفی 
در تــالار رودکــی، 
هنرستان  ارکستر 
پسران،  موسيقی 
«نوبهار»  گــروه 
بــه سرپرســتی 
بهــاره فياضــی، 

تک  نوازی پيانو رافائل ميناســکانيان در تالار رودکی، گروه «ســايه ارغوان» به سرپرســتی
 محمد امين اکبرپوردر تالار ايوان شمس، گروه «همايون پرنيا» به سرپرستی حسين پرنيا در 
تالار ايوان شمس، گروه «ابد» به سرپرستی حميدرضا کشور پژوه در برج آزادی، کوارتت «آمل» 
به سرپرستی فرزاد زاهدی در برج آزادی، کوارتت «محمد آزمند» در برج آزادی، گروه «کهت 
ميان» به سرپرستی همايون مجدزاده در برج آزادی، گروه «روشنا» به سرپرستی حسين اينانلو 
و مظفر شفيعی، گروه کُر ارديبهشت به سرپرستی حميد عسگری، گروه «خنياگران مهر» بهزاد 
عبدی، ارکستر نوجوانان رودکی، رستاک، و بربطيان به سرپرستی حسين بهروزی نيا از گروه 
سنتی و کلاسيک و بهنام بانی، شهاب مظفری، گروه «سون»، آرش و مسيح، امير عباس گلاب، 

عليرضا طليسچی، «پازل بند»، «ماکان بند» و محسن ابراهيم زاده به اتمام رسيده است.
امسال در مجموع، ۸۵ گروه موسيقی در سی وچهارمين جشنواره موسيقی و در تالار وحدت، 
تالار رودکی، تالار ايوان شمس، فرهنگسرای نياوران، برج آزادی، تالار سوره حوزه هنری، برج 
ميلاد اجرا خواهند داشت. به جز تهران، برخی استان های ديگر ازجمله کرمانشاه، سمنان و 
کرج هم شاهد اين جشنواره خواهند بود. اختتاميه سی وچهارمين جشنواره موسيقی فجر هم 
٣٠ بهمن ماه در تالار وحدت برگزار می شود. يک روز قبل از شروع جشنواره موسيقی فجر هم 
«سيدعباس صالحی»، وزير فرهنگ و ارشاد اسلامی که اين روزها به دليل گروه کُر افتتاحيه 
جشنواره فيلم فجر حسابی تحت فشار است، به جشنواره موسيقی پيامی داد. او در اين پيام  ابراز 

اميدواری کرد که برگزاری اين رويداد موجب ارتقای جايگاه موسيقی فاخر ايرانی شود. 
مژده باز هم برای فيلم بين ها 

بعد از روزهای شلوغ جشنواره فيلم فجر باز هم فيلم بين ها می توانند فيلم 
ببينند؛ البته اين بار آن همه تشريفات ندارد و رايگان است. تعداد زيادی 
مستند در حوزه موسيقی در سالن سيف االله داد خانه سينما به نمايش 
درخواهد آمد؛ مســتندهايی که برای علاقه مندان موسيقی جذابيت 
زيادی دارد. بزم رزم که يکی از مســتندهای جذاب گروه هنر و تحربه 
بود که چندماه قبل اکران شــد و با اقبال زيادی همراه بود، همچنين 

قطار مسير شصت که در ميان اهالی موســيقی طرفداران زيادی 
دارد. مستندهای مايسترو، سمفونی ايران، ممد نبودی، آقايان 

پرنده، در انتهای يک روز کامل، اهميت عارف بودن، پيدای 
ناپيدا، برف، والسی برای تهران، بن بست، يک موسيقيدان 
فرانسوی در دربار قاجار، دو کمانچه، گوشه های اصفهان،  
هزار داســتان امير جاهد، شــش قرن و شــش سال، 
اسکورپيو و ساز و مهر فيلم هايی هستند که در اين دوره 
از جشنواره موســيقی فجر و تا ٢٩ بهمن ماه به نمايش 

درمی آيند.

ون
ریب

ت
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شروع صفحه آرايی
مدير مسئولسردبيرمعاون سر دبيردبير سرويسصفحه  آرا: ؟؟؟۴۵ / ۱۶

اتمام صفحه آرايی
۱۷ / ۴۵

شروع صفحه آرايی:  ؟؟ / ؟؟
اتمام صفحه آرايی:  ؟؟ / ؟؟

بسـتن کمربنـد مى تواند خطر 
مـرگ و میر را در سرنشـینان 
 75 تـا   25 عقـب،  صندلـى 

درصـد کاهـش دهد.

ماجراجویى پیرس برازنان در خاورمیانه

در جشنواره بين المللی فيلم برلين اعلام شد پيرس برازنان 
در فيلم جديدش راهی خاورميانه می شود. به گزارش مهر، فيلم 
بعدی پيرس برازنان به کارگردانی رنی هارلين فنلاندی سازنده 
کهنه کار فيلم های اکشن ساخته می شود. داستان اين فيلم در 
خاورميانه می گذرد و درباره يک خلافکار اســت که در جريان 
يک سرقت بزرگ طلا قرار می گيرد.پيرس برازنان قرارداد بازی 
در اين فيلم را که با عنوان «ناجورها» ســاخته می شود، امضا

 کرده اســت.رنی هارلين سازنده «جان ســخت ۲» و «افسانه 
هرکول» اواخر همين ماه ساخت اين پروژه را در ابوظبی شروع 
می کند.وی گفت: «از همراه بودن با جيمز باند سابق در اين پروژه 
بسيار خوشحال است و از اين ياد کرد که او و برازنان سال هاست 
با هم دوست هســتند و دنبال پروژه مناســبی برای همکاری 
بودند.»وی افزود: «نمی توانستم فکر کنم بازيگری بهتر از او برای 

اين پروژه داشته  باشيم.» 

خبر

بعد از روزهای شلوغ جشنواره فيلم فجر باز هم فيلم بين ها می توانند فيلم 
ببينند؛ البته اين بار آن همه تشريفات ندارد و رايگان است. تعداد زيادی 
مستند در حوزه موسيقی در سالن سيف االله داد خانه سينما به نمايش 

زيادی دارد. بزم رزم که يکی از مســتندهای جذاب گروه هنر و تحربه 

قطار مسير شصت که در ميان اهالی موســيقی طرفداران زيادی 
دارد. مستندهای مايسترو، سمفونی ايران، ممد نبودی، آقايان 

پرنده، در انتهای يک روز کامل، اهميت عارف بودن، پيدای 
ناپيدا، برف، والسی برای تهران، بن بست، يک موسيقيدان 

اسکورپيو و ساز و مهر فيلم هايی هستند که در اين دوره 
 بهمن ماه به نمايش 

ترس ها و 
نگرانى هاى 


